
  
 

 
 

Protokół nr 14/2025 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 21 maja 2025 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.47 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 6  
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadził Pani radna Marta Krasuska – przewodnicząca komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 23 kwietnia 2025 roku. 
3. Informacja na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024. 
4. Efektywność energetyczna oświetlenia miejskiego: koszty, liczba lamp energooszczędnych, 
plany rozwoju. 
5. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 (druk 
nr 269),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 (druk nr 270), 
3) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej zieloną transformację miast  

w Banku Gospodarstwa Krajowego (druk nr 257), 
4) podniesienia wysokości świadczeń przysługujących rodzinie zastępczej  

i prowadzącemu rodzinny dom dziecka, wysokości pomocy na kontynuowanie nauki 
oraz ustalenia kwot dofinansowania, świadczeń oraz środków finansowych 
przyznawanych w oparciu o art. 83 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku  
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej (druk nr 268). 

5) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących 
lokalizacji Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256). 

6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa na posiedzeniu Komisji Skarbu, 
Budżetu i Gospodarki Finansowej Rady Miasta Płocka. Witam wszystkich Państwa 
zgromadzonych na auli oraz wszystkie osoby, które oglądają nasze posiedzenie i są z nami 
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online. Zanim przejdziemy do porządku bardzo bym prosiła o sprawdzenie obecności czy 
wszyscy Państwo radni są obecni, czy mamy kworum. Wszyscy obecni, sześć osób 
obecnych.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
6 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję Państwu bardzo. Szanowni Państwo, kolejny punkt to 
przyjęcie porządku obrad. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad 
dzisiejszej komisji. Sześć.” 
 
Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. I punkt drugi, szanowni Państwo.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 23 kwietnia 2025 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jeśli nie ma uwag i pytań do tego protokołu, moje pytanie: kto  
z Państwa radnych jest za przyjęciem tego protokołu? Sześć osób za.” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 13/2025 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 
przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo Państwu dziękuję. Punkt trzeci.” 
 
Ad pkt. 3 
Informacja na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jest to temat, który również pojawi się na sesji. Dotyczy informacji 
na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  
w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024. Czy są jakieś pytania do tego materiału? 
Nie widzę. Szanowni Państwo, zatem przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest 
za przyjęciem materiału? Pięć osób za, jeden głos wstrzymujący się.” 
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Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 1 głos – wstrzymujący się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo Państwu dziękuję, a wydziałowi odpowiedzialnemu za 
przygotowanie materiału również dziękuję za ten materiał. Bardzo dziękuję. Szanowni 
Państwo, punkt czwarty dotyczy efektywności energetycznej oświetlenia miejskiego: koszty, 
liczba lamp energooszczędnych oraz plany rozwoju.” 
 
Ad pkt. 4 
Efektywność energetyczna oświetlenia miejskiego: koszty, liczba lamp 
energooszczędnych, plany rozwoju. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Nie jest to temat sesyjny, ale oczywiście otwieram dyskusję. Czy są 
pytania? Jest pytanie? Nie ma pytań. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, zatem 
przechodzimy do punktu piątego.” 
 
Ad pkt. 5 
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach:  
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 269 i 270 omówić razem. Radni wyrazili 
zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 
(druk nr 269) oraz 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2025 
(druk nr 270) 
 
Projekt uchwały na druku nr 269 z autopoprawką stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 270 z autopoprawką stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „I bardzo bym prosiła oczywiście już tradycyjnie Pana skarbnika…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Ja wolę, żeby jednak Pan skarbnik dwa słowa.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Czy rozumiem całość czy 
autopoprawkę tylko?” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Autopoprawkę. Chyba, że oczywiście będą jakieś pytania.” 
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jasne, to oczywiście. Jeśli 
chodzi o autopoprawkę to wprowadzamy w zasadzie dwie takie większe zmiany. Jedna z nich 
to jest zwiększenie wydatków na media w aquaparku na 1 milion 955 tysięcy złotych  
i jednocześnie zwiększamy dochody oczywiście ponieważ będą te koszty refakturowane na 
MOSiR. W tej chwili jakby pracujemy nad aportem, żeby przekazać to do spółki. W związku  
z tym pewnie to tego typu ruch wykonujemy po raz ostatni. I druga ostatnia zmiana to jest 
zwiększenie wydatków na adaptację budynku przy ulicy Warszawskiej 5 na potrzeby ORPZ.  
I to jest te 350 tysięcy wynika z konieczności wykonania robót dodatkowych polegających na 
wzmocnieniu i dostosowaniu stropów do przepisów ppoż, dostosowaniu do warunków 
technicznych wysokości pomieszczeń piwnicznych oraz wykończenie odcinka kanalizacji 
sanitarnej metodą bezwykopową, a środki te, te 350 są zdejmowane, czyli zmniejszamy 
wydatki za zadaniu Zagospodarowanie terenu po pływalni miejskiej przy ulicy… przy Alei 
Kobylińskiego. Tam przetarg wyszedł taniej o jakieś około pół miliona niż było planowane. Tak 
że z tych środków są przesuwane środki na Warszawską. I to tyle jeśli chodzi o jakieś 
większe zmiany. Jeśli jakieś pytania to jesteśmy do dyspozycji.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję, Panie skarbniku. Jest pierwsze pytanie.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Pani 
Przewodnicząca! Panie Skarbniku! Mam pytanie odnośnie budowy bieżni okrężnej o dystansie 
200 metrów przy szkole… Zespole Szkół nr 1 w Płocku. Jakby mi Pan kilka zdań na ten temat 
powiedział więcej, czy to milion złotych to wystarczy…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, tam jest tak 
naprawdę… To był projekt robiony bodajże z budżetu obywatelskiego kilka lat temu i tam jest 
dość duża ta inwestycja jeśli chodzi o tą bieżnię i w ogóle o boisko, bo to dotyczy i bieżni,  
i boisko. I na ten cel tak naprawdę przeznaczone jest ponad 5 milionów złotych. Już 
sekundkę… To jest milion złotych w tym roku i 4 miliony w roku 2026. Już momencik… To jest 
tu… Mamy w roku 2026 to jest nawet 4 miliony 970, z czego 2,5 miliona to są środki własne  
i 2 miliony 470 to są środki pozyskane z ministerstwa. Tak że całość zadania to jest około  
6 milionów złotych…” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„I reasumując, zaczynamy budowę…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „I zaczynamy budowę w tym 
roku…” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„W tym roku.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „W tym roku tak. Zaczynamy 
w tym roku, dlatego na ten rok jest ten milion złotych przeznaczonych środków własnych,  
a na przyszły jest pięć, więc w przyszłym roku będzie kończone i większość prac będzie 
wykonywana w przyszłym roku.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„A mamy projekt tego już?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak, projekt był już parę lat 
temu zrobiony.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „A na 
którejś komisji bądź sesji można by było mieć wgląd w to? Czy udostępnilibyście to?” 
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Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Nie ma problemu. Myślę,  
że to Artur Zieliński to ma ten projekt.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Bo 
wiele razy żeśmy wnioskowali, pisaliśmy w interpelacjach…” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak, to jest właśnie to. Ja nie 
pamiętam który to był rok, ale to już parę lat temu był robiony ten projekt właśnie z budżetu 
i teraz w związku z tym, że udało się pozyskać środki z ministerstwa – prawie 2,5 miliona  
– to ruszamy z tym, z realizację tego projektu.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„I bardzo dobrze. Dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Proszę bardzo, kolejne pytanie.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Pytanie 
dotyczy ulicy Warszawskiej, budynku. Czy Pan może powiedzieć, a jeśli nie dzisiaj to może na 
sesji, jaka kwota łącznie została zaangażowana w tą inwestycję po stronie miasta, spółki i jak 
to wygląda w przeliczeniu na jeden metr kwadratowy powierzchni użytkowej? Dziękuję.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, z tego co kojarzę to 
jest około 3,3 miliona złotych na około 500 metrów kwadratowych.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Łącznie z zakupem?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Nie, w tej chwili to mamy 
chyba w inwestycjach, tu już patrzę na koleżankę… 3,4 miliona… Zakup był około 900 tysięcy 
złotych, czyli 4 miliony wtedy powiedzmy 300 łącznie na – nie pamiętam – 530, 560 metrów 
tam jest, coś takiego. Czyli około 8 tysięcy metr kwadratowy budynku razem  
z wyposażeniem pełnym.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Nie widzę więcej pytań. Jeszcze jedno.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja 
jeszcze mam pytanie odnośnie Kobylanki. Ja dzisiaj zdążyłem przeczytać w prasie, że ma być 
ona rozbierana, ma być w to miejsce budowany parking i bodajże dla 500 samochodów. Tak 
czy nie…?” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Nie.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… czy 
przesadziłem?” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dla 120?” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Chyba 
przesadzone. Wydaje mi się, że 170, coś koło 170 ja kojarzę, ale mogę się też mylić. Ale ten 
rząd. Raczej rząd 150 niż 500 zdecydowanie.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „OK.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Bo to tylko jednopoziomowy.” 
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Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: 
„Dobra. Dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Nie widzę więcej pytań. Szanowni Państwo, zatem 
przejdźmy do głosowania tych dwóch punktów. Pierwszy punkt: zmiana Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025-2051 – druk numer 269. Kto z Państwa jest za 
pozytywną opinią? Cztery głosy za, dwa głosy wstrzymujące.” 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 269): 
- 4 głosy – za, 
- 0 głos – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Oraz punkt drugi zmieniający Uchwałę Budżetową 
Miasta Płocka na rok 2025, jest to druk numer 270. Kto z Państwa radnych jest za opinią 
pozytywną tego projektu uchwały? Cztery głosy za, dwa głosy wstrzymujące.” 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 270): 
- 4 głosy – za, 
- 0 głos – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, punkt kolejny.” 
 
3) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej wspierającej zieloną transformację miast  
w Banku Gospodarstwa Krajowego (druk nr 257) 
 
Projekt uchwały na druku nr 257 z autopoprawką stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „I tutaj czy są pytania? Widzę, że są.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Może 
poprosimy Pana skarbnika o kilka zdań wprowadzenia.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jeśli można.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To jest pożyczka, którą żeśmy 
planowali w budżecie pierwotnym w roku… znaczy w roku 2024, oczywiście budżetującą rok 
2025. Wiedzieliśmy mniej więcej które zadania z tej efektywności energetycznej i szeroko 
pojętej tej zielonej transformacji nie wpisały się nam w dotacje bezzwrotne, bo tego typu 
finansowanie lubimy najbardziej. W związku z tym były to przygotowane, wiedzieliśmy mniej 
więcej kwoty jakie są. Stąd było zaplanowane 50 milionów w tym budżecie. Na ten rok 
planowane jest zaciągnięcie tej pożyczki w wysokości 40 milionów, a na rok 2026 to jest  
4 miliony z takim małym… chyba 4,2 i około 5 milionów również na rok 2027. Jeśli chodzi  
o te 40 milionów na ten rok to jest w zasadzie refinansowanie, czyli to są już za inwestycje, 
które wykonaliśmy, bo to ta perspektywa mówi od 1 lutego 2020 roku, czyli te inwestycje, 
które robiliśmy w dużej mierze to dotyczy deszczówki to jest około 30 milionów, to jest 
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Łukasiewicza, Spółdzielcza, teraz jakby planowany Kolberga, Stodółkiewicza i Kościuszki. 
Poza tym również w tą pożyczkę udało nam wpisać się termomodernizację razem  
z fotowoltaikami. Termomodernizacja to jest „Jedenastki”, chyba „Siedemnastki”, jeśli się nie 
mylę „Czternastki” i fotowoltaika na Piłsudskiego i na innych jeszcze obiektach. To jest tak 
naprawdę pożyczka z jednoprocentowym oprocentowaniem rocznie. W związku z tym 
finansowanie takiego, którego nie da się w żaden sposób pozyskać na rynku. Na dzień 
dzisiejszy gdybyśmy chcieli wziąć normalny kredyt pięćdziesięciomilionowy, a ten 
pięćdziesięciomilionowy to zyskujemy około 2 miliony złotych odsetek rocznie. Tak że to jest 
taki… taka preferencyjna rzecz i – tak jak mówię – w dużej mierze refinansująca. Na ten rok 
mieliśmy w pierwotnym budżecie zaplanowane 110 milionów, już żeśmy to zmniejszali – jeśli 
Państwo pamiętają – o 30 milionów, to chyba na sesji marcowej wydaje mi się. Więc plan na 
ten rok jest 80. Z tej pożyczki weźmiemy 40, a pewnie więcej jeszcze weźmiemy jakieś 20,  
a reszty też nie weźmiemy, bo nam nie będzie potrzebne. Dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję, Panie skarbniku. Patrzę na salę, ale nie widzę… 
Jest jedno pytanie. Pan radny Korga.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo. Panie skarbniku, czy z tych 
pieniędzy będziemy robić też Westerplatte i Królewiecką?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Nie.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Nie?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Z tych pieniędzy nie. Na razie 
jeśli chodzi…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „A dlaczego odkładamy te dwie ważne ulice?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Ale to… Ponieważ 
Westerplatte… Obrońców Westerplatte i Królewiecka jest wpisana… Ponieważ to są pieniądze 
pożyczane, natomiast Obrońców Westerplatte, Jachowicza, rozdziały kanalizacji łącznie  
z Sienkiewicza jest wszystko wpisane w ten projekt, który żeśmy ostatnio zatwierdzali 
również na sesji bodajże albo w marcu… chyba w marcu też te 170 milionów do pozyskania… 
znaczy, cały projekt jest 170 milionów. Chyba tam sto trzydzieści kilka jest zewnętrznych, 
unijnych i w tej chwili czekamy na rozstrzygnięcie tego konkursu dotyczący właśnie tak 
zwanej też zielonej transformacji, ale dotacji bezzwrotnych, nie w formie pożyczki. Tamto 
też…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „I kiedy się spodziewamy?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To… Rozstrzygnięcie powinno 
być do września tego roku. Wydaje nam się w czerwcu, ale staramy się mówić ten 
najpóźniejszy. I plan prac na całym tym projekcie, łącznie z Wodociągami, bo te 170 
milionów jest razem z Wodociągami, jest na lata 2026-2028 jeśli się nie mylę.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dobrze. Dziękuję bardzo.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję jeszcze raz, Panie skarbniku. Szanowni Państwo 
radni, kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu pomieszczonego na druku 
numer 257? Cztery głosy za, dwa wstrzymujące.” 
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Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Kolejny punkt.” 
 
4) podniesienia wysokości świadczeń przysługujących rodzinie zastępczej  
i prowadzącemu rodzinny dom dziecka, wysokości pomocy na kontynuowanie nauki 
oraz ustalenia kwot dofinansowania, świadczeń oraz środków finansowych 
przyznawanych w oparciu o art. 83 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku  
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej (druk nr 268) 
 
Projekt uchwały na druku nr 268 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy są do tego punktu jakieś pytania? Nie widzę. Szanowni 
Państwo, zatem przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 
projektu pomieszczonego na druku numer 268? Sześć osób za.” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. I kolejny punkt.” 
 
5) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących 
lokalizacji Centrum Integracji Cudzoziemców (druk nr 256). 
 
Projekt uchwały na druku nr 256 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Wiceprzewodniczący Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy są do tego druku, do tego projektu jakieś pytania? Nie widzę. 
Zatem, szanowni Państwo, kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią tego projektu? 
Sześć osób za.” 
 
Wynik głosowania: 
- 6 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Przechodzimy do spraw różnych.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Ad pkt. 6 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy macie Państwo tutaj jakieś pytania, wnioski? Nie widzę.” 
 
Ad pkt. 7 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Zatem pozostaje mi podziękować Państwu i zakończyć dzisiejsze 
posiedzenie. Dziękuję bardzo.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Skarbu, Budżetu  
i Gospodarki Finansowej  

/-/  Marta Krasuska 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 


